
2014D45251 Inbreng verslag van een schriftelijk overleg 

Binnen de vaste commissie voor Onderwijs, Cultuur en Wetenschap heeft 
een fractie de behoefte om vragen en opmerkingen voor te leggen over: 
– de geannoteerde agenda van de OJCS-Raad1, onderdeel Jeugd van 

12 december 2014 (Kamerstuk 21501–34 nr{.) d.d. 3 december 2014 
van de Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport; 

– de geannoteerde agenda van de OJCS-Raad van 25 november 2014 en 
12 december 2014 en het verslag van de informele Cultuurraad op 
24 september 2014 (Kamerstuk 21501–34 nr. 236) d.d. 3 november 2014 
van de Minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap; 

– het verslag van een schriftelijk overleg over de OJCS-raad van 
25 november 2014 (Kamerstuk 21501–34, nr. 238) d.d. 24 november 
2014 van de Minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap; 

– Nederlandse reactie op de consultatie van de Europese Commissie 
over de invoering van de Europese beroepskaart i.h.k.v. erkenning 
beroepskwalificaties (Kamerstuk 22 112, nr. 1888). 

De voorzitter van de commissie,
Wolbert 

Adjunct-griffier van de commissie,
Meelker 

1 Onderwijs-, Cultuur-, Jeugd- en Sportraad
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I Vragen en opmerkingen uit de fracties  

Algemeen 

De leden van de SP-fractie hebben kennisgenomen van de voorliggende 
stukken. Zij hebben een aantal vragen en opmerkingen. 

Raadsagenda 12 december 

Onderwijs 

De leden van de SP-fractie vragen de Minister van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap voorbeelden te geven van mogelijke indicatoren op het 
terrein van ondernemerschapsonderwijs. Voor welke sectoren zullen deze 
indicatoren worden ontwikkeld? Welk onderscheid wordt in acht genomen 
wat betreft de verschillen in opleidingen, zo vragen deze leden. 
Verder willen de genoemde leden nogmaals benadrukken dat onderne-
merschap zeker voor gerichte beroepsopleidingen van belang is, maar dat 
onderwijs om meer gaat dan alleen het vergroten van ondernemerschaps-
kwaliteiten. Op welke wijze gaat voorkomen worden dat de algemeen 
vormende taak van het onderwijs teveel op de achtergrond raakt, zo 
vragen zij. 
Deze leden vragen de Minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap 
voorts te reageren op de EU-doelstelling om het aantal hogeropgeleiden 
te vergroten. 

Europese beroepskaart 

De leden van de SP-fractie vragen welke inhoudelijke consequenties de 
invoering van een Europese beroepskaart voor verpleegkundigen, artsen 
en fysiotherapeuten gaat hebben. Zij vragen voorts hoe de Europese 
gewenste procedures en regelgeving zich verhouden tot de Nederlandse 
BIG-registratie, het Nederlands tuchtrecht en de totstandkoming van een 
zwarte lijst voor artsen. Welke gevolgen heeft deze beroepskaart voor de 
controle op kwaliteit? Wat betekent dit voor de salarissen van personeel? 
Deze leden vragen dit duidelijk in kaart te brengen en verder toe te lichten. 
Deze leden vragen voorts of door de Minister van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap wordt erkend dat er grote verschillen in opleidingen bestaan 
tussen de verschillende lidstaten. Zij zien hierop graag een verdere 
toelichting. 
Verder vragen zij of de Minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap in 
kaart kan brengen hoe groot de mobiliteit van verpleegkundigen, artsen 
en fysiotherapeuten is, waaruit de belangstelling van betrokkenen blijkt en 
wat exact de stand van zaken is ten aanzien van het reglementeren van 
het beroep en de opleiding in de andere lidstaten. 
Ook vragen de genoemde leden duidelijk aan te geven waaruit de 
verschillen bestaan in beroep en kwalificatie ten aanzien van gespeciali-
seerde verpleegkundigen en (gespecialiseerde) apothekers tussen 
Nederland en de overige EU-lidstaten. 
De leden merken voorts op dat het zaak is in Nederland voldoende 
specialisten op te leiden, zodat deze niet in het buitenland gezocht hoeven 
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te worden. Zij vragen de Minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap 
hierop te reageren. 
Tot slot menen de genoemde leden dat de kwaliteit van verplegers, artsen 
en fysiotherapeuten aan geen enkele twijfel onderhevig mag zijn. Zij 
benadrukken dat de uiteindelijke controle hierop bij uitstek een zaak is van 
de lidstaten zelf. 

II Reactie van de Minister 
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